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Abstract (en)
[origin: WO2016165698A1] According to the invention, in order to improve the reliability and effectiveness of a colour change system, a media valve
(3) is actuated using compressed air which can only be supplied when a stator (1), in which said media valves (3) are located, is in contact with a
selection head (2). A check valve (10) that closes when the stator (1) and selection head (2) are spaced apart from one another is also located in
the media inlet (8) of said selection head (2), for the purpose of implementing a media valve (3) changeover. During this changeover time, rinsing
liquid can be fed into the media line (7) by means of a rinsing line (11).

Abstract (de)
Um die Sicherheit und die Effektivität eines Farbwechselsystems zu verbessern, wird vorgeschlagen, dass ein Medienventil (3) mittels Druckluft
betätigt wird, wobei die Druckluftzufuhr nur dann ermöglicht wird, wenn ein Stator (1), in dem sich die Medienventile (3) befinden, mit einem
Auswahlkopf (2) in Kontakt steht.Weiterhin befindet sich im Medieneinlass (8) des Auswahlkopfes (2) ein Rückschlagventil (10), das schließt, wenn
Stator (1) und Auswahlkopf (2) voneinander entfernt sind, um einen Wechsel des Medienventils (3) vorzunehmen. In dieser Wechselzeit kann über
eine Spülleitung (11) Spülflüssigkeit in die Medienleitung (7) eingeleitet werden.
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